

1. The Bank, subject to the Terms and Conditions hereof, will offer to credit back up to a maximum of AED 50 or AED 100 worth of cash back to eligible credit cardholders (Cardholders) meeting minimum monthly retail spends of AED 3,000 or AED 5,000 respectively, subscribing to a UAE Telecommunications Regulatory Authority (TRA) approved internet calling plan (Internet Calling Plan).  
يقدم البنك استرداد نقدي بقيمة 50 درهم إماراتي أو 100 درهم إماراتي لحاملي البطاقات المؤهلين (ويشار إليهم فيما يلي "حامللي البطاقات") الذين ينفذون معاملات إنفاق تجزئة بحد أدنى شهري بقيمة 3,000 درهم إماراتي أو 5,000 درهم إماراتي على التوالي.
2. Transactions of Cash Withdrawals, Easy Cash, Cheque on card, Balance Transfer, Securities, National Bonds and Exchange house transactions and transfers will be excluded from eligibility for this promotion and shall not be considered towards total spends.  
تستثنى معاملات السحب النقدي وإيزي كاش® ومعاملة شيك على البطاقة ومعاملات تحويل الرصيد وشراء الصكوك الوطنية ومعاملات صرافة العملة والتحويلات المالية من المشاركة في هذا العرض الترويجي ولن يتم احتسابها في إجمالي الإنفاق.
3. The following is a list of Noor Bank Credit Cards which are currently eligible to subscribe to the Internet Calling Plan promotion -  
فيما يلي القائمة الحالية لبطاقات نور بنك الائتمانية المؤهلة للمشاركة في هذا العرض الترويجي لباقة الاتصال عبر الإنترنت -  
أ. بطاقة المكافآت تيتانيوم الائتمانية من نور بنك.  
ب. بطاقة المكافآت البلاستيكية الائتمانية من نور بنك.  
ت. بطاقة المكافآت وولد الائتمانية من نور بنك.
4. The Bank has the right to amend the list of eligible cards at any time without prior notice to the Cardholder.  
يحق للبنك تعديل قائمة البطاقات الائتمانية المؤهلة للمشاركة في هذا العرض الترويجي في أي وقت مع أو دون تقديم إشعار لحامل البطاقة بذلك.
5. At the end of the calendar month, Rewards Cardholders with retail spending between AED 3,000 and AED 4,999 will be eligible for AED 50 worth cashback and Reward Cardholders with retail spending of AED 5,000 and above will be eligible for AED 100 worth cashback, subject to the Internet Calling Plan the Cardholder has subscribed to.  
إذا كان إنفاق التجزئة لحاملي بطاقات المكافآت في نهاية أي شهري ميلادي بين 3,000 درهم إماراتي و 4,999 درهم إماراتي، يكونوا مؤهلين للحصول على استرداد نقدي بقيمة 50 درهم إماراتي، أما إذا كان إنفاق التجزئة في نهاية أي شهر ميلادي بقيمة 5,000 درهم إماراتي فما فوق، يكونوا مؤهلين للحصول على استرداد نقدي بقيمة 100 درهم إماراتي.
6. Cardholders meeting minimum monthly retail spends will need to send an email receipt of the Internet Calling Plan to Noor Bank contact centre team on contactcentre@noorbank.com along with the telecom receipt of the registered mobile number with the Bank. Once verified, the Bank will credit cash back to the eligible Cardholders' account in accordance with the Internet Calling Plan subscribed to by the Cardholder and subject to the limits mentioned above.  
يجب على حاملي البطاقات، الذين يتأهلون بموجب الحد الأدنى الشهري لمعاملات إنفاق التجزئة، إرسال فاتورة باقة الاتصال عبر الإنترنت إلى فريق مركز الاتصال الخاص بنور بنك على عنوان البريد الإلكتروني contactcentre@noorbank.com وإرفاق إيصال شركة الاتصالات الخاص برقم الهاتف المتحرك المسجل لدى البنك. وبمجرد إنهاء إجراءات التحقق، سيقوم البنك بإضافة مبلغ الاسترداد النقدي في حساب حاملي.
7. Cashback request will be taken for a maximum of one previous month bill. If the telecom bill receipt is for two or more calendar months old, it will not be accepted under the cashback program.  
سوف يتم قبول طلب الاسترداد النقدي لفاتورة شهر ميلادي واحد سابق بحد أقصى. أما إذا كان إيصال شركة الاتصالات لشهرين ميلاديين ماضيين أو أكثر، فلن يتم قبوله ضمن برنامج الاسترداد النقدي.
8. The existing loyalty points offered to Cardholders of rewards cards will continue as per the existing program guideline during the promotion period.  
سوف تستمر نقاط برنامج ولاء العملاء الحالية المقدمة لحاملي بطاقات المكافآت خلال فترة هذا العرض الترويجي وفقاً للقواعد الإرشادية المعمول بها للبرنامج.
9. Cardholders will not be eligible for more than one cash back under this promotion in a calendar month.  
لن يكون حاملي البطاقات مؤهلين للفوز بأكثر من استرداد نقدي واحد في الشهر الميلادي الواحد بموجب هذا العرض الترويجي.
10. Cash back for eligible Cardholders will be determined by the Bank in its absolute discretion.  
سوف يتم تحديد الاسترداد النقدي لحاملي البطاقات المؤهلين وفقاً للحرية المطلقة للبنك.
11. If an eligible Cardholder is delinquent at the time of the allocation of cash back, the Bank reserves the right to exclude such Cardholder(s) from this promotion.  
إذا تخلف حامل بطاقة مؤهل عن سداد أي مستحقات للبنك في أي وقت قبل تخصيص الاسترداد النقدي، يحتفظ البنك بحق استبعاد حامل/حامللي البطاقات هؤلاء من المشاركة في هذا العرض الترويجي.
12. Any reversal or refunds in a given calendar month shall be excluded and will not be considered towards the total retail spend.  
سوف يتم استبعاد أي عمليات عكس أو استرداد للأموال في أي شهر ميلادي من المشاركة في هذا العرض ولن يتم احتسابها في إجمالي الإنفاق.
13. This promotion is offered at the sole discretion of the Bank and the Bank reserves the right to modify or vary this promotion and/or these Terms and Conditions or discontinue this promotion at any time.  
إن هذا العرض الترويجي مقدم وفقاً للحرية المطلقة للبنك، ويحتفظ البنك بحق تعديل أو تغيير العرض الترويجي و/أو هذه الشروط والأحكام أو أن يوقف العرض الترويجي هذا في أي وقت.
14. The applicable UAE telecom providers' Terms and Conditions also apply.  
تطبق شروط وأحكام فزودي خدمات الاتصالات على هذا العرض الترويجي.
15. The Bank will not be liable for any ongoing services provided by third parties relating to the Internet Calling Plan.  
البنك غير مسؤول عن أي خدمات جاري تقديمها من قبل الغير تتعلق بخطة مكالمات الإنترنت.